

<b>Referat fra skolebestyrelsesmødet den 6. februar 2025 kl. 16.30-19.00</b>
<b>Mødeleder:</b> Mikkel
<b>Referent:</b> Thomas
<b>Inviterede:</b> Brian Hornuff, Frederik Gottlieb, Dea Thorhauge Berthelsen, Jonna Rasmussen, Majbritt Lee Hvilsom, Mikkel Darling Brink, Tine Bacher, Karsten Kristensen Back, Rasmus Lund Bro, Tanyamine Andersen, Sebastian Müller Skov Andersen, Konrad Overgaard Bæk, Andreas Stenberg Rasmussen, Henriette Bøndergaard, Thomas Villum Jakobsen og Flemming Jørgensen.
<b>Til stede:</b> Frederik Gottlieb, Dea Thorhauge Berthelsen, Majbritt Lee Hvilsom, Mikkel Darling Brink, Tine Bacher, Karsten Kristensen Back, Rasmus Lund Bro, Tanyamine Andersen, Sebastian Müller Skov Andersen, Konrad Overgaard Bæk, Henriette Bøndergaard, Thomas Villum Jakobsen og Flemming Jørgensen.

<b>Punkt 1</b> <b>Kl. 16.30</b>	<b>Godkendelse af dagsorden og underskrift af referat</b>
<b>Referat</b>	Dagsordenen blev godkendt som fremsendt.
<b>Handling</b>	
<b>Punkt 2</b> <b>Kl. 16.35</b>	<p><b>Orientering</b> <b>Nyt punkt</b></p> <p>Vi afprøver et nyt punkt og evaluerer, om det giver mening ved afrundingen af punktet.</p> <p>Nyt fra</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Elevrådet</li> <li>• Formanden</li> <li>• Skoleledelsen <ul style="list-style-type: none"> <li>- Thomas er udlånt 50 % til Tjørnegårdskolen</li> <li>- Kompetenceforløb 2025-2026</li> <li>- Trivsel – ressourceorienteret børnesyn på udviklingsmøder</li> <li>- Besparelser og omlægning af rengøring (Bilag: Omlægning af rengøring august 2025)</li> <li>- Kvalitetsprogram (Bilag: Aftale om kvalitetsprogram og 33 initiativer i aftale om folkeskolens kvalitetsprogram)</li> </ul> </li> <li>• Medarbejderrepræsentanter</li> <li>• Andre</li> </ul>
<b>Referat</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Elevrådet <i>Det lille elevråd:</i> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Taler ind i, at toiletterne ikke er up to date. Vandhaner, der ikke fungerer, huller i væggene, grimme vægge osv.</li> <li>- Ønsker en klatrevæg.</li> </ul> </li> </ul>

	<p><i>Det store elevråd:</i></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Taler også om toiletter, huller i væggene, manglende spejle m.m.</li> <li>- Det store elevråd ønsker en ændring i prioriteringsrækkefølgen: Går fra snak om mobilere til 'Digitalisering' med evt. mulighed for at benytte computere til fx at spille sammen.</li> </ul> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Formanden <i>I forhold til Kvalitetsprogrammet kunne det være en idé, at der nedsættes en arbejdsgruppe blandt skolebestyrelsens medlemmer, der kan give deres input. Mikkel har aftalt møde med formanden for skolebestyrelsen på Absalons Skole med henblik på at samstemme og høre, hvad der rører sig der.</i></li> <li>• Skoleledelsen <ul style="list-style-type: none"> <li>- Thomas er udlånt 50 % til Tjørnegårdskolen</li> <li>- Kompetenceforløb 2025-2026 <i>Der arbejdes i øjeblikket på, hvad der skal være fokus på på skolerne i Roskilde de kommende år. Har skolebestyrelsen input til dette, skal de fremføres senest i forbindelse med SB-mødet i marts.</i></li> <li>- Trivsel – ressourceorienteret børnesyn på udviklingsmøder</li> <li>- Besparelser og omlægning af rengøring (Bilag: Omlægning af rengøring august 2025). <i>Skolen ser med stor bekymring på dette tiltag og ser en række udfordringer i det varslede setup.</i></li> <li>- Kvalitetsprogram (Bilag: Aftale om kvalitetsprogram og 33 initiativer i aftale om folkeskolens kvalitetsprogram) <i>Lige nu er det i B&amp;U ved at klarlægges, hvor meget indflydelse de enkelte skoler får til at løfte opgaven. Det er ligeledes for nuværende uvist, hvor mange midler der tilføres skolerne.</i></li> </ul> </li> <li>• Medarbejderrepræsentanter</li> <li>• Andre</li> </ul>
<b>Handling</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Det aftaltes, at eleverne sender deres punkter til skolebestyrelsens medlemmer forud for møderne.</li> <li>- I forhold til antallet af toiletter, så mener skolebestyrelsen fortsat, at der er for få. Skolen har påpeget dette, men er ikke lykkedes med at få gehør. Det aftaltes, at eleverne tager det med i Ungebyrådet. Dette koordineres med Tine og Karsten.</li> <li>- Det aftaltes, at eleverne ligeledes tager bekymringerne med besparelse og omlægning af rengøringsområdet med i Ungebyrådet.</li> <li>- Skolebestyrelsen bifalder idéen om at have 'orienteringspunktet' på på fremtidige SB-dagsordner.</li> </ul>

<b>Punkt 3</b> <b>Kl. 17.00</b>	<b>Orientering</b> <b>Samarbejde med Sønderlundskvarterets Idrætsforening (SIF)</b>  Sct. Jørgens Skole og SIF har et tæt samarbejde omkring medarbejdere, der er kombinationsansat, valgfag for 9. årgang, SFO springhold m.m. Formand for SIF, Hanne Bertelsen, kommer og fortæller om samarbejdet.
<b>Referat</b>	<i>Formand for SIF, Hanne Bertelsen, og lærer på Sct. Jørgens Skole, Christian, fortalte om samarbejdet.</i>
<b>Handling</b>	
<b>Punkt 4</b> <b>Kl. 17.20</b>	<b>Drøftelse og opsamling på prioriteringssekvens</b>
<b>Referat</b>	
<b>Handling</b>	
<b>Punkt 5</b> <b>Kl. 17.30</b>	<b>Drøftelse og beslutning</b> <b>Organisering af skolebestyrelsens møder</b>  Hvad vil være hensigtsmæssigt at have på dagsordenen i de fire kvartaler?
<b>Referat</b>	<i>Den tidligere udarbejdede prioriteringssekvens blev genfremsendt på mødet.</i>
<b>Handling</b>	<i>Det aftaltes, at der på hver dagsorden fremadrettet er punkter, der holdes op mod prioriteringslisten.</i>  <i>Tine havde et ønske om, at punktet 'Analoge undervisningsmidler' får en højere prioritet.</i>  <i>Hvilken form kan vi lægge for møderne? Et forslag er, at et punkt tages på over flere møder med løbende opfølgning.</i>
<b>Pause kl. 17.55</b>	
<b>Punkt 6</b> <b>Kl. 18.15</b>	<b>Orientering</b> <b>Budgettildeling 2025 – skole og SFO</b>  Kort orientering om, hvordan skolen får tildelt økonomi. Ønsker til indkøb i 2025, f.eks. skraldespande ved indgangene?
<b>Referat</b>	<i>Orientering ved Flemming.</i>
<b>Handling</b>	
<b>Punkt 7</b> <b>Kl. 18.25</b>	<b>Orientering og beslutning</b> <b>Landskabsplan for Sct. Jørgens Skole og Fors' område ved siden af skolen</b>

	<p>Byrådet har besluttet, at der skal arbejdes med en landskabsplan for Sct. Jørgens Skole og Fors' område. Formålet er at skabe gode anvendelsesmuligheder af udeområderne for skolen og lokalområdet.</p> <p>Skolebestyrelsen har mulighed for at blive involveret via processen omkring interessegrupper i marts måned 2025.</p> <p>Bilag:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Tekniske forudsætninger for offentlig adgang til Fors' bassin anlæg Sct. Jørgens Skole</li> <li>- Trafikanalyse Sct. Jørgens Skole</li> <li>- Tids- og procesplan Sct. Jørgens Skole</li> <li>- Udkast udbudsmateriale Sct. Jørgens Skole 2025</li> </ul>
<b>Referat</b>	<i>Orientering ved Flemming – se bilag.</i>
<b>Handling</b>	<i>Tine, Mikkel, Frederik og Sebastian meldte sig til at sidde i interessegruppen.</i>
<b>Punkt 8 Kl. 18.35</b>	<p><b>Drøftelse</b> <b>Trafik på skolens område</b></p> <p>Hvad kan vi gøre for, at trafikken forløber godt for alle på skolens område?</p>
<b>Referat</b>	<i>Taler fint ind i de mulige forestående ændringer på skolens områder. Et reelt problem er, at der holder ladcykler ved indgangen fra Elmevej.</i>
<b>Handling</b>	<i>Punktet tages på kommende møde.</i>
<b>Punkt 9 Kl. 18.50</b>	<b>Godkendelse af referat og punkter til kommende møder</b>
<b>Referat</b>	
<b>Handling</b>	

Referent: Thomas V. Jakobsen